








## Pure Gold Charm Redemption

1. Participants must be 21 years of age or older.  
參加者必須年滿 21 歲或以上。
2. Invited Sands Rewards Gold, Ruby and Diamond members will be eligible to participate in this redemption program.  
受邀之金沙會金卡、紅寶及鑽石會員會會員可參與此換領計劃。
3. Participants must not have been barred list and must have a valid membership card and be in good standing with Venetian Macau Limited.  
參加者必須未被禁止進入娛樂場、持有效會員卡及於威尼斯人澳門股份有限公司間存有良好信譽記錄。
4. The promotion starts from 29 January, 2019 (Tuesday) 06:00am to 30 April, 2019 (Tuesday) 05:59am  
推廣活動由 2019 年 1 月 29 日(星期二) 早上 6 時正至 2019 年 4 月 30 日(星期二)早上 5 時 59 分。
5. During the promotion period, invited Sands Rewards members who eligible to accumulate designated gaming points on slot or table games at Sands Casino or Venetian Casino, The Plaza Macao Casino, Himalaya Gaming and Pacifica Gaming at Sands Cotai Central and Parisian Gaming on designated period, will be entitled to redeem the offer at designated Sands Rewards counters.  
受邀之金沙會會員於推廣期限內在金沙娛樂場或威尼斯人娛樂場、澳門百利宮娛樂場、金沙城中心喜雅娛樂區及凱運娛樂區，及巴黎人娛樂區之角子機或賭台累積指定積分，便可於指定之金沙會櫃台換領獎賞。
6. The details for redemption items are as follow:  
禮品換領資料如下：

Number 編號	Items 禮品名稱	Promotional Points 推廣積分	Redemption Period 換領時段	Maximum Number of Redemptions 最多換領次數	Item Photo 禮品圖片
1	Fu 福	188 points/分	Redemption starts from 29 January 1 月 29 日起開始換領	^One Redemption per each Pure Gold Charm ^每粒足金轉運珠 最多只能換領 一次	
2	Lu 祿	188 points/分			
3	Shou 壽	188 points/分			
4	God of Wealth 財神	188 points/分	Redemption starts from 26 February 2 月 26 日起開始換領		
5	Gold Fish 金魚	268 points/分	Redemption starts from 2 April 4 月 2 日起開始換領		
6	Dragon 祥龍	268 points/分			
7	Phoenix 鳳凰	268 points/分			

^ Limitation is only applicable for promotional points redemption.  
換領限制只適用於推廣積分之禮品換領。

## Pure Gold Charm Redemption

7. Designated points earning and redemption periods are as below:

指定積分累積和換領時段為:

29 January 2019 (Tuesday) 6:00am – 26 February 2019 (Tuesday) 5:59 am 2019年1月29日(星期二) 早上6時正至2019年2月26日(星期二) 早上5時59分
--

26 February 2019 (Tuesday) 6:00am – 2 April 2019 (Tuesday) 5:59 am 2019年2月26日(星期二) 早上6時正至2019年4月2日(星期二) 早上5時59分
--

2 April 2019 (Tuesday) 6:00am – 30 April 2019 (Tuesday) 5:59 am 2019年4月2日(星期二) 早上6時正至2019年4月30日(星期二) 早上5時59分
---

8. Redemption location: Sands Rewards counters at Sands Casino, Venetian Casino, The Plaza Casino, Himalaya Gaming or Pacifica Gaming at Sands Cotai Central and Parisian Gaming.

換領地點：澳門金沙娛樂場、威尼斯人娛樂場、百利宮娛樂場、金沙城中心喜雅娛樂區、金沙城中心凱運娛樂區及巴黎人娛樂區內之金沙會櫃檯。

9. Gift is only available while stock last and at first come first serve basis.

禮品數量有限。先到先得，換完即止。

10. Items cannot be redeemed for cash, changed or exchanged for other items.

禮品不得兌換現金。獎賞換領一經確實，均不可取消或更改。

11. If a member opts to redeem other offers, the member must have earned sufficient points to cover the point requirements for all promotions.

如金沙會會員同時參與其他推廣活動時，會員須累積所有推廣活動所需之總積分數目。

12. Venetian Macau Limited will not be responsible for any lost or damaged to offer once redeemed.

一經換領之獎賞如有遺失、損毀或被竊，威尼斯人澳門股份有限公司概不負責及補發。

13. Participants are to accept and use the awarded products at their own risks. Venetian Macau Limited and its affiliates expressly disclaim warranty of any kind, express or implied, statutory or otherwise, including but not limited to, merchantability, quality, non-infringement, condition, title or fitness for a particular purpose. Neither Venetian Macau Limited nor any of its agent, subsidiary, affiliate, employee or representative shall have any liability for any loss, injury, expense, claim, malfunction, or damages of any kind in connection with or arising out of any use of the prizes awarded.

參加者將自行承擔所有有關接受及使用所獲獎品的風險。威尼斯人澳門股份有限公司及其代理、附屬機構、轄下機構、員工或代表人概不負責所有獎品之可售性、質量、性能、版權、狀況、所有權，或特別用途之任何明確或默示的保證，及有關使用所獲獎品而所引起之任何損失、傷害、支出費用、索償、故障或損毀等的責任。

14. Employees, temporary employees, agents, successors, and assignees of the Venetian Macau Limited, its advertising agencies and promotional companies involved in this program, as well as family and household members of same, shall be ineligible to participate in the promotion and shall be ineligible for any prize covered herein.

威尼斯人澳門股份有限公司員工、臨時僱員、代理商、繼承人、受託人以及負責是次推廣活動的廣告公司及其家屬，均不得參加此項活動及獲得有關的獎品。

15. Venetian Macau Limited Management reserves the right to amend any Terms & Conditions stated herein and may withdraw or discontinue the promotion at any time without prior notice. All matters and disputes will be subject to the final decision of Venetian Macau Limited Management.

威尼斯人澳門股份有限公司管理層保留修訂任何條款或隨時終止推廣活動之所有權利，並不作另行通知。尚有任何意見或爭論，則以威尼斯人澳門股份有限公司管理層的決策為最終決定。

16. System default or variance may occur which may affect the point accumulation. Venetian Macau Limited Management is not liable for any of the discrepancies or variances which may affect the point accumulation results due to computer malfunction or operational variances etc. Additionally, Venetian Macau Limited Management is not responsible for any other errors arising out of the membership cards not being inserted properly.

系統故障或變更可能影響累積積分。若因電腦故障或操作差異等情況而影響累積積分，金沙管理層及威尼斯人澳門股份有限公司管理層概不負責。此外，威尼斯人澳門股份有限公司管理層亦不對任何會員卡未能正確插入老虎機而引起的任何故障負責。

## *Pure Gold Charm Redemption*

17. Failure to adhere to the Terms & Conditions will result in disqualification.  
若違反活動之規定，參加者將會喪失其獲獎的資格。
18. The Chinese version of these Terms & Conditions shall prevail wherever there is a discrepancy between the English and the Chinese versions.  
若本條款之規則及內容存有差異，則一切以中文版本之規則及條款為標準。
19. Players participating in the program agree to abide by all program Terms & Conditions as published and amended and shall accept as final and binding the decisions of Venetian Macau Limited. Any patron who are barred under the Government Barring List & VML Barring List and person under the age of Twenty One (21) years and employees or immediate family members of Venetian Macau Limited or its respective affiliates are not eligible to participate in the program. Immediate family members shall include, but not limited to, a team member's parents, siblings, spouse, children and any other family members living in the same household. If any ineligible person participates in the program in violation of the Terms & Conditions, the game and/or related promotion shall be considered as null and void to the ineligible person and no gift will be awarded to this person even if selected as a winner. In consideration for participation in the program, participants accept all Terms & Conditions set forth herein and irrevocably authorize Venetian Macau Limited and its affiliates to print, publish, televise or otherwise distribute their name, voice or the likeness in its or its affiliates' properties and for other commercial and marketing use within and outside the property. Gaming is a form of entertainment for adults only. Persons under the age of 21 are not eligible to participant in any gaming promotions and are prohibited by Macau law from entering into any casino in Macau.

此推廣活動的參加者同意遵守由威尼斯人澳門股份有限公司所刊登及修訂的條款及細則，以及接受任何威尼斯人澳門股份有限公司所作的最終決定。此項活動絕不接受任何名列在由政府發出之被禁止人士名單及威尼斯人澳門股份有限公司之被禁止人士名單中被禁止進入娛樂場之人士、未滿 21 歲之人士及威尼斯人澳門股份有限公司之員工或員工之直系親屬或其家庭成員參加。直系親屬包括但不只限於員工的父母、兄弟姐妹、配偶、子女及其他同住的親屬。如有任何此等人士參與此項活動，即屬違反此條款及細則所導致。即使此等人士勝出此活動或有關抽獎，將不會獲得任何獎品或獎金。參與是項活動之所有參加者均須接受及同意上述所有條款並自動授權予威尼斯人澳門股份有限公司及其附屬機構印出、刊登、於電視播送或以其他形式於威尼斯人澳門股份有限公司或其附屬/轄下的設施/機構中透露其姓名、聲音或肖像及在其物業內外作商業及推廣用途。博彩僅為成年人之消遣娛樂活動。受根據澳門政府法例 21 歲以下人士禁止進入任何娛樂場博彩區並且無資格參加任何博彩推廣活動。